
 

 

Bijlage bij agendapunt 11 verenigingsvoorstellen. 

 

PV Zuid-Oost Apeldoorn 0709 

Wij hebben twee punten die we graag willen inbrengen: 

1. Wij zijn van mening dat liefhebbers die spelen in een bepaalde kring ook in die kring 
moeten inkorven en dat zo’n kring ook maar één NIC heeft per vlucht. 
 

 Preadvies: Tegen. De reisafstand naar slechts 1 inkorflocatie wordt voor veel 

 liefhebbers te groot en daardoor een verminderde deelname. Het bestuur is wel van 

 mening dat een NIC voor het inkorven van zoveel mogelijk sectorale en nationale 

 vluchten gelegenheid moet bieden, 

 
 

2. Kunnen de liefhebbers die nog vliegen met gummiringen ook in 2022 blijven inkorven 

voor alle vluchten?  
 

 Antwoord: het gebruik van gummiringen is nog steeds een geoorloofde methode en 
 deze liefhebbers kunnen niet uitgesloten worden. Het bestellen van gummiringen 
 door verenigingen is nog steeds mogelijk. 
 


